

ပတ်ဟ့ၣ်လီသးလာနဂီ

ပတ်မမိပျာ

Emily Griffith Technical College ခိလုၣ်ကိ အတ်မမိပျာ န့ၣ်မ့ၣ်ဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သ့ၣ်ညါနၢ်ဟံ, တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်, ဒီးတၢ်လုၢ် တၢ်ပျာတဖၣ်လၢအဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒ်သိးပျာကိဖိတဖၣ်ကလဲထီၣ်လဲထီဒီး ကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်လၢတၢ်ဖဲတၢ်မတဖၣ်အပူၤဒီးကဲထီၣ်ထီဖိကီၢ် ဖိတဖၣ်လၢအတလိၣ်ဒီးသန့သးလာပျာဂးဒီးပျာမလိတ်လၢအ တၢ်အိၣ်မူဒိတစိအပူၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပတ်ကွၢ်စိ

ပတ်မုၢ်လၢကွၢ်စိန့ၣ်မ့ၢ်ဒ်သိးပကသိၣ်လိဒီးမၤန့ၢ်တၢ်ဒ်ခိလုၣ်ကိအဂူၤ ကတၢ်တဖျၢၣ်အသိးလၢတၢ်သိၣ်လိန့ၢ်တၢ်လုၢ်အိၣ်သးသမူအ တၢ်ဖဲတၢ်မဒီးကျိးကျဲတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လၢပျာမတၢ်ဖိဂံၢ်ဘါအ ဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပတ်လုၢ်တၢ်ပျာတဖၣ်

ပဟ့ၣ်လီသးဒီးမတၢ်လၢတၢ်ဂ့ၤကတၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ-တၢ်ကူၣ်ဘၣ် ကူၣ်သ့အတ်ကရကရိလၢအိၣ်ဒီးအတ်ကံၢ်တၢ်စိတဖၣ်တူၢ်လိၣ်ဝဲပျာ နီၢ်တဂၤတဖၣ်ဒ်အမ့ၢ်တၢ်အသိးဒီးအိၣ်ထွဲမၤစၢအဝဲသ့ၣ်လၢကကဲ ထီၣ်ပျာအဂူၤကတၢ်တဖၣ်ဒ်အကဲဝဲသ့အသိးန့ၣ်လီၤ.ပခါထီၣ်ပဝဲ ပခိၣ်ခါဒ်ဖဲဖိကဟ့ၣ်အကျိးအကျဲအတ်ဆိတလဲတဖၣ်ဟဲအသိးဒီး ဂုၢ်ကျဲးစးဒ်သိးကကဲထီၣ်ပျာခိၣ်ပျာန့ၢ်တဖၣ်လၢအမၤဂ့ၤမၤသီထီၣ် တၢ်ဖဲတၢ်မုၢ်လၢသးဖုံဘၣ်တၢ်ဆိတလဲဒီးတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အသိတဖၣ် သ့အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.ပဂုၢ်ကျဲးစးမၤအိၣ်ထီၣ်ဒီးပၢ်ယၢ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ် ကူၣ်သ့အတ်ခွဲးတၢ်ယၢ်တဖၣ်လၢတၢ်မလိမၤဒီးလီၢ်ကဝိတသ့ဝဲအသ့ အဂူၤကတၢ်န့ၣ်လီၤ.

ကိဖိအ
တၢ်သိၣ်တၢ်သီလၢ
တၢ်ကဘၣ်မၤထွဲ

Emily Griffith Technical College
1250 Welton Street
Denver, CO 80204
720-423-4700
EmilyGriffith.edu



ကိုဖိအတတ်သိပ်တတ်သီလၢတတ်ကဘၣ်မၤထွဲ

Emily Griffith Technical College ခိလုၣ်ကိၣ်မုၢ်လၢဝဲလၢ ကဟ့ၣ်ဘၣ်ဝဲ ကိုအခိၣ်အယၢၤလၢအပူၤဖျဲး. လၢအဆိၣ်ထွဲတၢ်လၢကမၤလိတၢ်, နိးသ ဘူထီၣ်လၢတၢ်မၤတၢ်တၢ်လၢအဆိၣ်ထီၣ်တသ့ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ် ကဆိကမိၣ်ဟ်ပနီၣ် တၢ်ဟ်သ့ၣ်ဟ်သးလၢ အကဲထီၣ်တၢ်မၤဘၣ်နိကိၣ်ဖိ အဂၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် ကိုအပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ်သ့ၣ်ဟ်သးလၢ အမၤတၢ်တၢ်ကိၣ်ဖိအတၢ်ကံၢ်တၢ်စီလၢ ကဟ့ၣ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ အတၢ် ခွဲးတၢ်ယၢ်တဖၣ်လၢကိၣ်ဖိအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လၢအတၢ်ကြၢးတဘၣ်ဘၣ်လီၤ.

ပုၤကိၣ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ထံၣ်န့ၣ်အီၤလၢ အမၤကမၣ်ကိၣ်ဖိအတၢ်သိၣ်တၢ်သီ လၢ တၢ်ကဘၣ်မၤထွဲအီၤတဖၣ်န့ၣ် တၢ်ကထုးကွံာ်အီၤလၢတီၤဒၢးတုၤလၢ တၢ်ဆၢကတီၢ်ဝဲန့ၣ် နိပုၤသိၣ်လိတၢ်ဒီးပုၤမၤဆုၢ်တၢ်လၢအကွၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ် ဆၢတၢ်ဝဲလၢ တၢ်ကဟ်ဒုးဂ့ၢ်ဖိအီၤလၢ အကြၢးအဘၣ်ဒီးအီၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤကမၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီလၢလၢတဖၣ်အံၤကဘၣ်တၢ်ဟ်ဒုးအီၤဂ့ၢ်ဖိ လၢဟ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ထုးထီၣ်ကွံာ်အီၤလၢကိၣ်, တၢ်ဟဲထီၣ်က့ၤကိၣ်လၢတၢ် အၢၣ်လီၤဖိလၢ, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဒုးပးထီၣ်ကွံာ်အီၤလၢကိၣ်တဘျီယီ-

တၢ်သးအိၣ်ဒီးမၤအၢတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤပျံၤမၤဖုးဘၣ်ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်, ပုၤကိၣ်ဖိတဖၣ်, ပုၤကမုၢ်, ကိုတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ် မ့တမ့ၢ် ကိုအတၢ်မၤစၢၤ ဘီၣ်ညီတၢ်တဖၣ်န့ၣ် တၢ်တဝံသးစ့ၤအီၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤတဂၤလၢလၢလၢအဆိၣ်ဖဲ Emily Griffith Technical College အပူၤ တဘၣ်အိၣ်ဒီးနီၣ်ကစၢ်အကျိ, ကျိခဲပုၤသၣ်, တၢ်ပိၤဖးအပိးလီ, မ့တမ့ၢ် တၢ်စုကဝဲလၢတဘၣ်သဲးနီၣ်တဂၤဘၣ်ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါအီၤလၢ ခိၣ်လိၣ်ရၢဒ်ဒိၣ်သဲးစးတၢ်ဘျုးပူၤအသိးဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်အုၣ်လိၣ်ဆိးက့, တၢ်မၤအၢမၤသီ, တၢ်မၤဆါနီၣ်ခိက့ၢ်ဂီၤ, မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤဆါမၤပယွဲမုၢ်ခွါသွံၣ်ထံ.

တၢ်ကတီၢ်ဆါတၢ်, တၢ်မၤပျံၤမၤဖုးတၢ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤပယွဲကိၣ်သရၣ်တ ဖၣ်, ကိၣ်ဖိတဖၣ်, မ့တမ့ၢ် ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါ.

အိၣ်ဒီးခိၣ်ဆၢတၢ်သိၣ်တၢ်သီ.

တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤ, တၢ်ပၤဘၣ်တၢ်, စူးကါ, မ့တမ့ၢ် အိၣ်လၢတၢ်အိၣ်သံး အိ မ့ၤ အပူၤ, တၢ်သုစွဲကသံၣ်မူၤဘျီး, မ့တမ့ၢ် စူးကါကသံၣ်လၢတၢ် ဖိၣ်ယံးအီၤတဖၣ်ဒ်ဘၣ်တၢ်ဟ်ဖျါအီၤလၢအကူၣ် ၁၂-၂၂-၃၀၃, ခိၣ် လိၣ်ရၢဒ် (Colorado) ကီၢ်စဲၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီပူၤအသိးလီၤ.

ဘၣ်ထွဲဒီးပုၤအၢပုၤသီကရူၢ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤတဖၣ်ဒီး ဒ်အမ့ၢ်ပုၤအၢဖိအတၢ် ဟ်သ့ၣ်ဟ်သးက့ၢ်ဂီၤပနီၣ်တဖၣ်အသိးဒ်လၢအမ့ၢ်တၢ်အလွဲၤတဖၣ်, တၢ် ဒုးနဲၣ်စုအပနီၣ်တဖၣ်, တၢ်ခဲၣ်ကွဲးကွဲးတၢ်ဂီၤ, တၢ်ကူတၢ်သိး, တၢ်ကယၢ ကယဲ, လံာ်ကွဲးနီၣ်တၢ်တဖၣ်, တၢ်ပနီၣ်တဖၣ်, ဒီးအဂုၤအဂၤတဖၣ်လၢ အဘၣ်ထွဲလိာ်သးဒီးပုၤအၢဖိတၢ်ရဲလိာ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤပးဂီၤတၢ်, တၢ်မၤဘၣ်အၢမဲာ်သၣ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘျုးကိၣ် အတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤဂၤအတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်.

တၢ်သးတတီၢ်တလီၤ, တၢ်လံၣ်အိၣ်လိအိၣ်တၢ်, တၢ်ကွဲးဒ်ပုၤဂၤအတၢ်ဆိက မိၣ်, မ့တမ့ၢ် ထုးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢလံာ်အိၣ်လိတၢ်တဖၣ်.

တၢ်လီၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်, တၢ်ဆိတလဲလိာ်တၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်စူးကါကမၣ်ကိၣ်အတၢ် ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်, တၢ်မၤနီၣ်မၤယါတဖၣ်, တၢ်ဟ်ဖျါ ပုၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ ပိးလီတဖၣ်, တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ပိးလီတဖၣ်, ဒီးပုၤယဲၤကျိၤကျဲတဖၣ်.

စူးကါတၢ်ကလုာ်ကလိာ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ရၢၢ်တၢ်စၢၢ်တဖၣ်.

တၢ်လိာ်ကွဲးတၢ်စု, တၢ်တၢ်ကျိၣ်တၢ်စု, မ့တမ့ၢ် တၢ်တၢ်တၢ်တမံၤလၢလၢ လၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ်လီၤဆိတၢ်အလုၢ်ပုၤတဖၣ်.

ကျဲလၢတၢ်တဟ့ၣ်ခွဲး မ့တမ့ၢ် စူးကါကိၣ်အတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲတဖၣ်ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်ပိးတၢ်လီ.

တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်လၢတဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤခွဲးယၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆါအိၣ်တၢ်ဖိ တၢ်လံာ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်အပိးလီတဖၣ်လၢကိၣ်တၢ်ရၢလီၤတၢ် ကမိၣ်လံာ်ဘၣ်ဘၣ်လီၤ မ့တမ့ၢ် လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အန့ၣ်ပၤလီၤ.

တၢ်အိမိာ်တပူၤလၢလၢလၢ Emily Griffith Technical College တၢ်သ့ၣ် ထီၣ်ပူၤ, ကျဲး, မ့တမ့ၢ် Emily Griffith Technical College တၢ်သ့ၣ် ထီၣ်ကရၢၢ်ပူၤ.

တၢ်ဟဲစိာ်န့ၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိ မ့တမ့ၢ် ထံမိၤနီၣ်ဒါဆူတီၤဒၢးပူၤလၢတအိၣ် ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်အီၤအခွဲးယၢ်.

တၢ်ဟ်ပတုာ်လုၣ်ယီၢ်သိလုၣ်လၢအပၣ်အိၣ်ခဲပၣ်တမံၤလၢလၢလၢတၢ် သ့ၣ်ထီၣ်အပူၤ

ပုၤကိၣ်ဖိအတၢ်ဟဲစိာ်ယုၣ်ဒီးဖိသၣ်ဆူတီၤဒၢးပူၤ မ့တမ့ၢ် ဟ်တုာ်ဖိသၣ် လၢတၢ်ချၢ မ့တမ့ၢ် တအိၣ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲအီၤလၢကိၣ်ကရၢၢ်အပူၤ မ့တ မ့ၢ် လၢတၢ်ပျီပူၤ.

တၢ်ဟဲစိာ်ဆၣ်ဖိကီၢ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ဆၣ်ဖိကီၢ်ဖိလၢတၢ်ဘုၣ်ကွၢ်ကီၢ်အီၤတမံၤ လၢလၢဆူတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ပူၤ. (တၢ်ဟ့ၣ်ပူၤ- ထွဲၣ်န့ၣ်ကျဲးဒီးထွဲၣ်မၤစၢၤ တၢ်လၢပုၤန့ၢ်တအၢအဂီၢ်တဖၣ်.)

တၢ်ဟဲကိးတံၤသကိးဆူတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ပူၤ. ပုၤလၢအဟဲတဖၣ်ကဘၣ်မ့ၢ် ပုၤလၢအကါဒိၣ်နီၣ်နီၣ်လၢပုၤကိၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဖဲတၢ်ထံၣ်လိာ်သးဒီးပုၤ ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ် မ့တမ့ၢ် ဟဲပးကွၢ်တီၤဒၢးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်စူးကါကွဲးဒ်နီၣ်, လီၤတဲစိာ်စု, စးဆုၢ်တၢ်ကမိၣ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်အပိး လီၤတမံၤလၢလၢဒ်အံၤတဖၣ်လၢတၢ်မၤလိဆၢကတီၢ်ခါ.

တၢ်ကူတၢ်သိးတမံၤလၢလၢလၢအဖျါမၤလုပစိဘၣ်ကိၣ်သရၣ်အတၢ်ဖဲး တၢ်မၤဒ်အမ့ၢ်တၢ်ကူတၢ်သိးတၢ်ဖုၣ်ဖုၣ်, တၢ်ကျိၤပျံၤတဖၣ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူတၢ်သိးအဂၤတဖၣ်လၢအဟ်ဖျါထီၣ်နီၣ်ခိက့ၢ်ဂီၤ.

တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ကျဲးသနူအဂၤတဖၣ်ဒ်ဘၣ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢဒ်န့ၣ် ဘၣ်ကမုၢ်ကိၣ်အပူၤကိၣ်ဖိအတၢ်ထီၣ်တၢ်မၤလိဒီးတၢ်သိၣ်တၢ်သီအ ကျဲးသနူ မ့တမ့ၢ် ကျဲးသနူလၢအကြၢးအဘၣ်အဂၤတဖၣ်လၢမၤဂုၤ ထီၣ်တၢ်လၢတီၤဒၢးတဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်တီၣ်ကျဲးတဖၣ်အပူၤစုာ်စုာ်.

ကျဲးသနူတဖၣ်အံၤဘၣ်တၢ်မၤလဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်အီၤဒ်သိးက ဟ့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤလဲၤမၤဒီးလီၢ်ခိၣ်ယၢၤအဂုၤကတၢ်လၢပုၤခဲ လၢာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

အီကုာ်